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Referat fra møte i Langesund Rotaryklubb 15.05.2019  
 

Utendørs møte hvor Vidar Tellefsen fortalte om Bedriftsutviklingen på Langrønningen i 
forbindelse med nye E-18 gjennom Bamble 

 

 

På bildet ser vi Vidar og Rolf sammen med et områdekart. Vi stod ved avkjøringen fra E-18 
nederst til venstre på kartet. Vidar hadde planlagt en omvisningsrunde i terrenget, men da 
han så referenten med gå-staver så ble det til at orienteringen i stedet ble holdt på 
parkeringsplassen. 

Vi fikk høre om imponerende mengder fjell som skal sprenges for så å knuses til fyllmasser 
og pukk. De har nå begynt å felle skogen som står der, og skal så fortsette med sprenging 
og nivellering. Alt av skog, jord/løsmasser og utsprengt fjell blir tatt vare på og gjenbrukt 

Allerede mange interesserte i tomter her. Burger King ble nevnt. På spørsmål svarte Vidar at 
Bil-tema var ett av de firmaer som var først ute, og kunne være etablert her allerede neste 
høst.  
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Visjonen er næringsutvikling nærmest nye E-18 og boligtomter litt nærmere sjøen slik at man 
får med seg den fantastiske utsikten over skjærgården. Naturlig å starte med utvidelse av 
Feset boligfelt. 

Vidar ser for seg at det kan bli opp mot 500 arbeidsplasser her når området er fullt utviklet. 
Dette vil selvsagt ta tid. Kundeunderlaget vil være en blanding av: 

1. gjennomfart på E-18,  
2. de som kjører av til Valle og Kragerø, og  
3. lokal fra Stathelle og omegn. Vil være betydelig raskere for oss på 

Langesundshalvøya å kjøre hit i stedet for Porsgrunn/Skien. 

Planarbeid og trase-valg ble nevnt som «utfordringer». Ikke bestandig at de forskjellige 
aktørene (kommunene) arbeidet helt synkront. 

Vi opplevde en engasjert «anleggsboss» som levde og åndet for oppgaven. 

Vi ble invitert til å komme tilbake allerede til høsten for å se på de store forandringene som 
allerede da ville ha skjedd med terrenget. 

 

 

 

 

Referent:   Helge 


